

PUBLICATIONS COMMITTEE 刊物委員會



The aims of the Publications Committee are:

1. To promote international top housing management standards in the Asian Pacific Region;
2. To provide better communication
 - between the Headquarters at the United Kingdom and the Branch members in the Asian Pacific Region;
 - between Hong Kong and mainland China;
 - among Branch members.
3. To gauge and cater for Branch members' needs through our publications.

Chairperson 主席

Mr CHUA Kwok-cheung, Vincent - 蔡國璋先生

Members 委員

Mr CHEUNG Chun-wah, Rocco
張俊華先生

Mr CHUNG Pui-sang, Edmund
鍾沛生先生

Ms KWOK Pik-king, Theresa
郭碧琮小姐

Mr LAI Yew-cho
黎耀祖先生

Ms SIU Wai-kwan, Amy
蕭惠君小姐

Mr TSANG Chak-wah
曾澤華先生

Mrs WONG NG Wenh-ky, Julia
黃吳詠琪女士

刊物委員會的目標是：

1. 於亞太區推廣國際頂尖級房屋管理的水平。
2. 為以下同業提供良好溝通
 - 英國總部及亞太區分會會員；
 - 香港與中國內地同業；
 - 本分會會員相互間的溝通。
3. 透過刊物去理瞭和滿足分會會員的需要。

To achieve our aims, we completed the following projects :

- Printing of an introductory pamphlet, with simplified Chinese characters tailored for mainland China housing professionals;
- Production of 3 issues of newsletter and a Year Book;
- Preparing exhibition materials for promotion of housing management and maintenance in Hong Kong and mainland China.
- Organized a slogan competition to promote the objectives of the branch.

本年，我們已完成下列製作，以達致上述目標：

- 編印學會的資訊小冊子，加入簡體中文版，方便國內的房屋從業員閱讀。
- 編印三期房屋會訊及一份年報。
- 為中國各地及香港的活動預備展覽用品，以推廣房屋管理及維修。
- 舉辦標語創作比賽籍以推廣分會的目標。

